
Referat FAU-møte 13. jan 2025 

1. Godkjenning av innkalling: godkjent 

Oppmøtt: 1 A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 4A, 4B, 4C, 5A, 5B, 5C, 7B, 6A, 6B, 7A, 7C 

2. Valg av sekretær; Eivind Sandøy-Seiness 

3. Dialog med rektor 

a. Nytt fra skolen: Gedigen julefeiring: julegrøt, nissemarsj, levende julekalender, 

som elever uttrykker de setter prise pa .  

Rektor ønsker a  involvere elevene enda mer i planleggingen neste a r og ogsa  

planlegge for at alle aktiviteter inkluderer hele elevgruppen.   

b. Skolens budsjett for 2025 skal behandles i Driftsstyret 20.1. 25. De neste 

a rene vil osloskolenes økonomiske ramme reduseres og det vil ogsa  pa  Berg 

fa  konsekvenser for driften. Skolen hadde et mindreforbruk i 2024, som 

skaper et større handlingsrom i 2025 en tildelt budsjettramme.  

c. Rektor uttrykker bekymring for elevtallet ved skolen, da skolen blant annet 

fa r tildelt midler pr. elev. Pr. na  er det 45 skolestartere og det ser derfor ut 

som det blir 2 førsteklasser neste a r.   

d. Informasjon om tildeling av tider og baner for fotball: Det er klare 

pedagogiske føringer pa  hvorfor det er som det er per i dag, og det er 

begrenset kapasitet.    

e. Rektor ønsker a  involvere elever der det er mulig og ogsa  ha dem med pa  FAU-

møter i blant.  Forslag: Ha med elever i neste FAU-møte, der de informerer fra 

elevundersøkelse for eksempel.  

f. Utviklingssamtalene ga r som vanlig i a r, og skolen vil komme tilbake til 

organisering for neste skolea r før sommeren.  

4. Status driftsstyret og SMU:  

a. Utga r ettersom møtene for disse er flyttet frem i tid 

5. Status arbeidsgruppene: 

a. Disco-fest: Det jobbes med saken.  

b. Trafikk/skolepatrulje: Alle bekymret akkurat na  med mye snø og rygging. Alle 

problemomra der rapportert er meldt inn til kommunen. Dette kan ogsa  gjøres 



av hver enkelt forelder: Dess flere henvendelser, dess større sjanse for at det 

blir igangsatt. Rektor foresla r foreldrevakter fra 08:15 - 08:30, 

reflekskonkurranse, ga til skolen kampanjer etc. Innføring av enveiskjøring? 

(Hjertesoneprosess). Rektor sender ut mail til alle foreldre om situasjonen, og 

at man unnga r unødvendig kjøring. Gruppen sender forslag til brev, rektor 

sender ut. 

c. Skjerm: Ønsker a  arrangere en temakveld med foreleser. Sende ut 

foreldreundersøkelse fra Ulleva l/Ta sen. Hva slags ra d kan 7 klasse gi videre til 

oss voksne. Kokker er tillatt, men skal være i skolemodus. Grunnskolen i 

hele Norge er mobilfri! Sjekke med lærerne om det Er et problem at elevene 

bruker mobil pa  skolen per i dag. 

d. Berg skoles venner: Det jobbes med forskjellige prosjekt. Gjøre det enklere for 

den enkelte forelder a  donere penger.  

e. 17. mai: Det jobbes med saken – FAU-representanter i de tre 5. klassene 

kommuniserer med sine respektive klasser, og de koordinerer i Whatsapp 

6. Innkomne innspill og forslag: 

a. A pen dag pa  AKS – er desember et godt tidspunkt? Nei: Men et fantastisk 

gjennomført og arrangert arrangement. Men vanskelig for mange foreldre a  

komme fra sa  tidlig. Kanskje enklere ikke førjulsstria.  

b. Ha med yngre trinn i elevra det? Dette er allerede behandlet: Nei, ikke noe FAU 

kommer til a  ga  videre med 

c. Hva er korrekt ma te a  melde bekymring om mobbing etc? Kontakte 

kontaktlærer, og/eller i neste instans rektor. Det skal gjøres enklere a  finne 

frem til dette pa  skolens nettsider – Pernille følger opp 

d. Det ønskes et tilbud a la AKS til og med 7. klasse. En kul Klubb? Rektor ønsker 

pa  siktr a  se pa  samarbeid med Ulleva l og Ta sen skole for muligens et felles 

tilbud mellom skolene. Noe skjermgruppa kan ta tak i? Involvere Elevra det? 

7. FAU ønsker representanter fra Elevra det velkommen pa  neste møte for a  snakke om 

elevundersøkelsen 

8. Diverse 



a. Hvem fra Berg FAU vil være med pa  foreldrekonferansen (KFU) onsdag 12. 

mars 17:30 – 20:30? 

b. OBS: Neste møte flyttet fra 10. mars til mandag 24. mars.  

 


